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P r o t o k ó ł    Nr  XIII/2025 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

z  dnia  27  marca  2025  roku 

odbytej w sali posiedzeń 

Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim 

w  godzinach  od  800  do 945   

 
Otwarcia XIII sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim dokonała 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Pani Anna 

Hałasowska.  
Stwierdziła, że na stan ogólny 15 radnych w obradach XIII sesji 

uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 

podejmowania uchwał.  
Następnie powitała wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 

przedstawiła proponowany porządek obrad.  

 
Porządek obrad XIII Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim:     

           1. Otwarcie sesji: 
a) stwierdzenie quorum 
b) przedstawienie porządku obrad 

 
2. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej. 
 

3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

  4. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące. 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieniu 
Krajeńskim za 2024 rok oraz potrzeb w zakresie pomocy społecznej 

na 2025 rok.     
a)   wprowadzenie do tematu – Dyrektor MGOPS   
b) dyskusja 

c) podjęcie uchwały Nr XIII/76/2025  
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego 

pn. „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025.   
a)   wprowadzenie do tematu – Dyrektor MGOPS   

b) dyskusja 
c) podjęcie uchwały Nr XIII/77/2025  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 
dotacji dla niepublicznych przedszkoli prowadzonych przez osoby 

fizyczne lub prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego na 
terenie Gminy Kamień Krajeński oraz trybu przeprowadzania kontroli 
prawidłowości ich pobierania i wykorzystania.     

a)   wprowadzenie do tematu – Dyrektor MGZUO   
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b) dyskusja 

c) podjęcie uchwały Nr XIII/78/2025  
 

8. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 

a) wprowadzenie do tematu – Skarbnik 

b) dyskusja 
c)   podjęcie uchwały Nr XIII/79/2025    

 

9. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 

na rok 2025. 
a) wprowadzenie do tematu – Skarbnik 
b) dyskusja 

c)   podjęcie uchwały Nr XIII/80/2025    
 

10. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu.      

a)  wprowadzenie do tematu – Skarbnik   

b)  dyskusja 
c)  podjęcie uchwały Nr XIII/81/2025  

 

11. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty od posiadania 
psów.   

a)  wprowadzenie do tematu – Skarbnik   
b)  dyskusja 
c)  podjęcie uchwały Nr XIII/82/2025  

 
12. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej.    

a)  wprowadzenie do tematu – Skarbnik   
b)  dyskusja 
c)  podjęcie uchwały Nr XIII/83/2025  

 
13. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa 
podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości, 

określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso.    
a)  wprowadzenie do tematu – Skarbnik   

b)  dyskusja 
c)  podjęcie uchwały Nr XIII/84/2025  

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu            
w północnej części obrębu ewidencyjnego Dąbrówka, gmina Kamień 

Krajeński.      
a) wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK 

b) dyskusja 
c)   podjęcie uchwały Nr XIII/85/2025   
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15. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
gminy Kamień Krajeński w 2025 roku.  

a) wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK 
b) dyskusja 
c)   podjęcie uchwały Nr XIII/86/2025   

 
16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz 
wykazu kąpielisk na terenie gminy Kamień Krajeński w roku 2025.       

a) wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK 
b) dyskusja 

c)   podjęcie uchwały Nr XIII/87/2025   
 
17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

a) wprowadzenie do tematu – Przewodniczący Komisji SWiP    
b) dyskusja 

c)   podjęcie uchwały Nr XIII/88/2025   
 

18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku.  

a)  wprowadzenie do tematu – Przewodniczący Komisji SWiP    
b)  dyskusja 
c)  podjęcie uchwały Nr XIII/89/2025   

 
19. Zamknięcie obrad sesji.  

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna 

Hałasowska zapytała czy są jakieś uwagi do porządku obrad. Radni nie 

zgłosili żadnych uwag.  
 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani 
Anna Hałasowska poinformowała, że zwrócił się do niej Referat Finansowy 
Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim z prośbą o wprowadzenie do 

porządku obrad dzisiejszej sesji punktu dotyczącego zbiorczego zestawienia 
informacji dotyczących zakresu umorzonych, odroczonych i rozłożonych na 
raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny. Zgodnie 

bowiem z zapisami uchwały Nr LIX/413/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim z dnia 30 stycznia 2024 r. w sprawie zasad i trybu umarzania, 

odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających 
charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Kamień Krajeński lub 
jednostkom organizacyjnym, w terminie do dnia 31 marca przedstawia się 

Radzie Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim w/w zbiorcze zestawienie 
informacji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna 

Hałasowska złożyła zatem wniosek formalny o zmianę porządku obrad sesji 
poprzez dodanie po punkcie 18 punktu 19 w brzmieniu: „Zbiorcze 

zestawienie informacji dotyczących zakresu umorzonych, odroczonych                   
i rozłożonych na raty należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny według stanu na dzień 31 grudnia 2024 r.” oraz zmianę 

dotychczasowego punktu 19 na punkt 20.    
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 Następnie ogłosiła 10 minut przerwy celem wprowadzenia wniosku do 

Systemu Rada. 
Po przerwie Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

Pani Anna Hałasowska wznowiła obrady i zarządziła głosowanie wniosku             
o zmianę porządku obrad poprzez dodanie po punkcie 18 punktu                     
19 w brzmieniu „Zbiorcze zestawienie informacji dotyczących zakresu 

umorzonych, odroczonych i rozłożonych na raty należności pieniężnych 
mających charakter cywilnoprawny według stanu na dzień 31 grudnia             
2024 r.” oraz zmianę dotychczasowego punktu 19 na punkt 20.      

 

Wynik głosowania: jednogłośnie 14 głosów za 

(imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji).   
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna 

Hałasowska poprosiła o wprowadzenie zmiany porządku obrad w Systemie 
Rada, a następnie zarządziła głosowanie zmienionego porządku obrad. 

 

Wynik głosowania: jednogłośnie 14 głosów za  
(imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji).   

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna 

Hałasowska stwierdziła, że Rada Miejska na XIII sesji obradować będzie wg 

zatwierdzonego zmienionego porządku obrad.  
      

Ad.2. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej. 

 

Radni jednogłośnie 14 głosami za przyjęciem protokołu z XII sesji Rady 

Miejskiej.  

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 

Ad. 3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak przedstawiła informację                      
z działalności w okresie międzysesyjnym. 

W/w informacja – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
W dalszej części wystąpienia Pani Burmistrz Natalia Marciniak 

poinformowała, że w okresie międzysesyjnym złożone zostały                           

2 interpelacje, a mianowicie: 
1) Interpelacja radnej Pani Katarzyny Blejder z dnia 5 marca 2025 r.                    

w sprawie budowy ścieżki pieszo-rowerowej na drodze krajowej 25 na 
odcinku Kamień Krajeński - Sępólno Krajeńskie – radna otrzymała 
odpowiedź na złożoną interpelację.   

 
2) Interpelacja radnego Pana Marka Kołackiego z dnia 19 marca 2025 r.                

w sprawie zagospodarowania działki o numerze 137/2 w sołectwie 
Płocicz – interpelacja w trakcie rozpatrywania.  
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Odnośnie zamówień publicznych Pani Burmistrz poinformowała, że               

w dniu 13 marca unieważnione zostało postępowanie o udzielenie 
zamówienia na Utworzenie miejsc opieki dla dzieci do lat 3 - budowa żłobka 

w Kamieniu Krajeńskim. W dniu 13 marca ponownie zostało wszczęte 
postępowanie w kwestii budowy żłobka. Podobna sytuacja dot. budowy ciągu 
pieszo – rowerowego gdzie również zostało unieważnione postępowanie.           

W dniu 19 marca ponownie wszczęte zostało postępowanie w sprawie 
budowy ciągu pieszo - rowerowego. Dnia 24 marca wszczęte zostało 
postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na ul. Parkową                        

w Dąbrówce. Termin składania ofert to 8 kwietnia, a termin realizacji                  
15 października tego roku.   

 
Radny Pan Józef Wróblewski zapytał o informację odnośnie wykupu 

gruntów pod budownictwo mieszkaniowe w Zamartem oraz o to czy 

prowadzone były rozmowy z Instytutem w Radzikowie.    
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że tak jak już 
informowała Pana radnego w II tygodniu kwietnia planuje przeprowadzić 
rozmowy z Panem Prezesem. Ma nadzieję, że to spotkanie odbędzie się. Pan 

radny otrzyma informację na temat wyniku tych rozmów.   
    

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu 

obrad. 
 

Ad. 4. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące. 

 
Radny Pan Jakub Jasiński podziękował Pani Burmistrz za inicjatywę 

odnowienia ogrodzenia na cmentarzu w Kamieniu Krajeńskim. Podziękował 

w imieniu swoim, mieszkańców, parafian, wszystkich odwiedzających 
cmentarz. Ogrodzenie to było w bardzo złym stanie. Podkreślił, że cmentarz 

jest wizytówką nie tylko parafii, ale również miasta. Poprosił również                       
o doprecyzowanie, ponieważ mieszkańcy pytają czy betonowa część 
ogrodzenia również będzie odnowiona. Podziękował również za postawienie 

toi toi na parkingu przy kościele. Było wiele głosów i próśb, aby został on 
postawiony.  

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak podkreśliła, że ogrodzenie to 

rzeczywiście było w bardzo złym stanie. Tak ja Pan radny podkreślił jest to 

również wizytówka miasta. Prace przy ogrodzeniu rozpoczęte zostały od 
części drewnianej. Jest to na ukończeniu. Będą też prowadzone prace przy 
części murowanej. Będzie na to potrzebne trochę więcej czasu. Sukcesywnie 

te prace będą wykonywane, tak aby to ładnie wyglądało i żeby nie trzeba było 
się wstydzić. Odnośnie toi toi podkreśliła, że była to również prośba ks. 

Proboszcza jak również parafian. Pani Burmistrz cieszy się, że udało się to 
pozytywnie rozpatrzyć.     

 

Radna Pani Kinga Cysewska w imieniu mieszkańców osiedla szkolnego 
podziękowała za szybką reakcję i wysłanie pracowników do uporządkowania 

i wycięcia krzaków wzdłuż ul. Szkolnej. Mieszkańcy doceniają sprawne 
działania i troskę o bezpieczeństwo okolicy.    
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Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu 

obrad.  
 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 
Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim 
za 2024 rok oraz potrzeb w zakresie pomocy społecznej na 2025 rok.     

Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Miejsko – Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim - Pani Beata Błoch.   

 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XIII/76/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 marca 2025 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejsko-
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim za 2024 rok 
oraz potrzeb w zakresie pomocy społecznej na 2025 rok, podjęta została 
jednogłośnie 14 głosami za.    
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego 
pn. „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025.   

Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Miejsko – Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim - Pani Beata Błoch.   

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak podziękowała Pani Dyrektor jak 

również wszystkim pracownikom Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej za niełatwą pracę wykonywaną każdego dnia. Podziękowała za 
wszystkie akcje społeczne, które odbywały się w ubiegłym roku i które 

planowane są w tym roku. Akcje te są bardzo ważne. Pani Burmistrz uważa, 
że mieszkańcy chętnie do tego dołączają i to doceniają. Na zakończenie Pani 
Burmistrz podziękowała Pani Dyrektor za bardzo dobrą współpracę.  

  
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna 
Hałasowska odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XIII/77/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 marca 2025 r. w sprawie ustanowienia programu osłonowego pn. „Korpus 
Wsparcia Seniorów” na rok 2025, podjęta została jednogłośnie 14 głosami za.    
 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania                         

i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli prowadzonych przez 
osoby fizyczne lub prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego 

na terenie Gminy Kamień Krajeński oraz trybu przeprowadzania 
kontroli prawidłowości ich pobierania i wykorzystania.     

Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Miejsko – Gminnego 

Zespołu Usług Oświatowych w Kamieniu Krajeńskim - Pani Joanna 
Miotk.   
 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XIII/78/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 marca 2025 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 
dla niepublicznych przedszkoli prowadzonych przez osoby fizyczne lub 
prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego na terenie Gminy 
Kamień Krajeński oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 
pobierania i wykorzystania, podjęta została jednogłośnie 14 głosami za.    
 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.8. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 

Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnika Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Pan Piotr Gustyn.  

 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XIII/79/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 marca 2025 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński, podjęta została jednogłośnie 
14 głosami za.    
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.9. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na 
rok 2025. 

Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnika Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Pan Piotr Gustyn. 

 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XIII/80/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 marca 2025 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2025, podjęta została jednogłośnie 14 głosami za.      
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad.10. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu.      
Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnika Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Pan Piotr Gustyn. 
 

Radny Pan Jarosław Dobek skierował pytanie do Pana Skarbnika czy 

powiat sępoleński dokłada gminie Kamień Krajeński do gminnych inwestycji. 
Zapytał czy są inwestycje, które na terenie gminy współfinansowane są ze 
środków powiatu sępoleńskiego.  

 
Skarbnik Pan Piotr Gustyn odpowiedział, że w tej chwili nie ma.  

 
Radny Pan Jarosław Dobek stwierdził, że tak jest od lat. Gminy 

składają się na inwestycje powiatowe wykonywane na terenie danej gminy. 

Podkreślił, że byłoby to „fajne” gdyby odbywało się z jakąkolwiek 
wzajemnością. Podkreślił, że współpraca między samorządami różnych 

szczebli jest pożądana np. kiedy gminie brakuje na drogę powiat się dokłada, 
kiedy powiatowi brakuje na drogę gminy też mogą się dokładać. Stwierdził, 
że w tym przypadku jest wyraźna asymetria. Zastanawiał się czy jest to 

spowodowane złą strukturą finansowania powiatu, że ciągle mu brakuje czy 
jest to może jakiś ewenement w przypadku powiatu sępoleńskiego czy może 
wszystkie powiaty tak funkcjonują. Radny uważa, że jest to nieuczciwe, 

ponieważ powiat jako struktura samorządowa otrzymuje na swoje zadania 
pieniądze z pewnych źródeł. Co roku jest to samo, że zawsze trzeba się 

dokładać. Sytuacja się nie zmienia. Radnemu trudno jest stwierdzić czy jest 
to złe zarządzanie. Radni powiatowi mogliby więcej informacji udzielić na ten 
temat. Radny nie wie czy w całej Polsce jest taka struktura 

niedofinansowana, że tak musi to funkcjonować. Podkreślił, że nie powinno 
tak być, ponieważ skoro są pewne zadania danej jednostki to te zadania 

powinny być wykonywane przez daną jednostkę. Gmina ma też mnóstwo 
zadań, na które brakuje pieniędzy. Jak wspomniał Pan Skarbnik deficyt 
znowu jest zwiększony. Radny uważa, że nie jest to w porządku. Podkreślił, 

że wstrzyma się od głosu, a radnym powiatowym zwrócił uwagę, aby 
przemyśleli razem z zarządem jak ten problem rozwiązać na korzyść gminy.   
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak poinformowała, że dowiadywała się          
i takie praktyki stosowane są również w innych gminach. Dzięki współpracy 

zadania wykonywane są szybciej i w większym zakresie. Zwróciła również 
uwagę, że to nie jest tak, że współpraca jest jednostronna. Pani Burmistrz              
z powiatem sępoleńskim współpracuje się bardzo dobrze. W zeszłym roku 

przekazali nieodpłatnie działkę, która w tej chwili jest terenem 
przepompowni na ul. Szkolnej. Nie ma takiej sytuacji, że tylko gmina daje               
i nie otrzymuje nic w zamian.    

 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna 

Hałasowska odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Uchwała Nr XIII/81/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 marca 2025 roku zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 
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finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu, podjęta została 13 głosami za, przy             
1 głosie wstrzymującym się (J. Dobek).       
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad.11. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty od posiadania 

psów.   
Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnika Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Pan Piotr Gustyn. 

 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 

odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Uchwała Nr XIII/82/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 marca 2025 roku zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty od posiadania 
psów, podjęta została jednogłośnie 14 głosami za.      
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.12. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej.    
Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnika Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Pan Piotr Gustyn. 

 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 

odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Uchwała Nr XIII/83/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 marca 2025 roku zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej, podjęta 
została jednogłośnie 14 głosami za.      
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.13. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa 
podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości, 
określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso.    

Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnika Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Pan Piotr Gustyn. 

 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XIII/84/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 marca 2025 roku zmieniająca uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa 
podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości, określenia 
inkasentów i wynagrodzenia za inkaso, podjęta została jednogłośnie                    
14 głosami za.      
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu                    
w północnej części obrębu ewidencyjnego Dąbrówka, gmina Kamień 

Krajeński. 
Wprowadzenia do tematu dokonała Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – Pani Katarzyna 

Chodera. 
 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 

odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XIII/85/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 marca 2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu w północnej części obrębu 
ewidencyjnego Dąbrówka, gmina Kamień Krajeński, podjęta została 
jednogłośnie 14 głosami za.      
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 
Kamień Krajeński w 2025 roku.  

 Wprowadzenia do tematu dokonała Kierownik Referatu Rozwoju 
Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – Pani Katarzyna 

Chodera. 
 

Radny Pan Bogdan Januszewski stwierdził, że dopóki nie będzie 

ogólnopolskiego czipowania psów to nigdy problem bezdomności nie będzie 
rozwiązany. Podkreślił, że często zgłasza ten problem. Zgłaszał to również do 

posłów i nic się nie dzieje. Nie ma żadnego odzewu. Poinformował, że 
wstrzyma się od głosu. Stwierdził, że przed wyborami wszyscy o tym mówią, 
a jak uspokoi się po wyborach to nikt nie chce tym się zajmować. Zwrócił 

również uwagę, że największy problem mają sołtysi.  
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak stwierdziła, że czipowanie jest 

bardzo ważne i jest to promowane, ale najważniejsza jest sterylizacja i w tym 
kierunku gmina chce podążać. Mowa jest o promowaniu, aby walczyć               

z bezdomnością i wielką nadpopulacją, ilością psów i kotów w schroniskach. 
Stąd również współpraca z Fundacją „ZWIERZ”. Dzięki temu będzie można 
wysterylizować więcej zwierząt. Jednym z warunków współpracy z tą 

fundacją jest to, że wszystkie wysterylizowane w ramach tej współpracy 
zwierzęta również będą musiały zostać zaczipowane. Jeżeli chodzi o ogólne 
czipowanie to musi być rozwiązanie systemowe. W najbliższym czasie mają 

nastąpić zmiany w ustawie.     
 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna 
Hałasowska odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
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Uchwała Nr XIII/86/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 marca 2025 w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Kamień Krajeński              
w 2025 roku, podjęta została 12 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących 
się (B. Januszewski, J. Dobek).      
 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz 

wykazu kąpielisk na terenie gminy Kamień Krajeński w roku 2025. 
 Wprowadzenia do tematu dokonała Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – Pani Katarzyna 
Chodera. 
 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XIII/87/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 marca 2025 w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu 
kąpielisk na terenie gminy Kamień Krajeński w roku 2025, podjęta została 
jednogłośnie 14 głosami za.      
 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  
 Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji – Pan Jakub Jasiński. 

 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 

odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Uchwała Nr XIII/88/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 marca 2025 w sprawie rozpatrzenia petycji, podjęta została jednogłośnie 
14 głosami za.      
 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku.  
 Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji – Pan Jakub Jasiński. 

 
Radny Pan Jarosław Dobek podkreślił, że zgadza się, że podejmowanie 

takich okolicznościowych uchwał nie jest kompetencją Rady. Zgodnie                  

z ustawą, na którą powołała się Komisja SWiP rzeczywiście tak jest. Jest to 
jednak okazja, aby może przybliżyć temat, który powoli jest zapominany, 

ponieważ odchodzą ostatni świadkowie tych wydarzeń. 80 rocznica to jest 
bardzo długi czas. Żyją może osoby, które były wówczas w wieku 
nastoletnim. Ta historyczna rzecz powinna być jakąś inspiracją dla 

historyków i ludzi, którzy chcą pielęgnować lokalną historię. Radny osobiście 
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nie spotkał się z jakimś dokładnym opracowaniem na ten temat. Dochodzą 

do radnego gdzieś ostatnie relacje osób żyjących. Młodzi ludzie nie wiedzą nic 
na ten temat. Może byłoby dobrze zainteresować kogoś kto zajmuje się 

lokalną historią, aby zebrał informacje na ten temat. Radny podkreślił, że 
pochodzi ze wschodu i tam również wiele osób było wywiezionych. Jest to 
ostatni moment, aby usłyszeć coś od świadków wydarzeń. Może 

zainteresować jaką historyczną organizację. Dobrze byłoby, aby o tych 
rzeczach nie zapomnieć, nie popełniać takich błędów i aby następne 
pokolenia miały taką informację.   
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowka podkreśliła, że 

być może apel Pana radnego dotrze do odpowiednich osób, które zainteresują 
się tym tematem.      
 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna 
Hałasowska odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XIII/89/2025 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 marca 2025 w sprawie rozpatrzenia wniosku, podjęta została jednogłośnie 
14 głosami za.      
 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 19. Zbiorcze zestawienie informacji dotyczących zakresu 
umorzonych, odroczonych i rozłożonych na raty należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny według stanu na dzień 31 grudnia 
2024 r. 

W/w informację przedstawił Skarbnika Miasta i Gminy Kamień 

Krajeński – Pan Piotr Gustyn. 
 

 Radny Pan Jarosław Dobek zapytał o powody umorzenia, które 
otrzymała firma. Czy były to jakieś przyczyny gospodarcze, rodzinne, losowe 
czy może firma przestała istnieć.  

 
 Skarbnik Pan Piotr Gustyn poinformował, że umorzona kwota była 
przed przedawnieniem opłaty za użytkowanie wieczyste za rok 2019 wraz           

z odsetkami. Po tym umorzeniu to przedsiębiorstwo zadeklarowało wymianę 
części gruntów działki za pozostałą należność. W tej chwili gmina jest                   

w trakcie negocjacji i ewentualnie szukania działki, którą są w stanie gminie 
przedłożyć za zobowiązanie wobec gminy. Dodał, że w tym momencie kwota 
ta i tak byłaby już przedawniona. Dokonane było to dnia 28 lutego 2024 r.  

 
 Pani Burmistrz Natalia Marciniak dopowiedziała, że to nie była jej 
decyzja tylko decyzja poprzednika.  

 
 Skarbnik Pan Piotr Gustyn dodał, że w drugim przypadku należność 

rozłożona była na 5 miesięcznych rat i zaległość została spłacona w całości.     
 

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do ostatniego punktu 

obrad.  
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Ad.20. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska – w związku                              
z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady XIII sesji Rady Miejskiej                 

w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za obecność. 
 
Na tym obrady XIII sesji zakończono.   

 
 

                                                             P r z e w o d n i c z ą c a  

 Protokołowała                                               Rady Miejskiej 

 /-/ Izabela Turzynska 

                                                                /-/ Anna Hałasowska 

 


